



اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول)

Extraordinary General Assembly Meeting (First Meeting)

عبر وسائل التقنية الحديثة - الأربعاء - Online - Wednesday

13 ربيع الآخر 1446 هـ - 16 أكتوبر 2024 م - 13 Rabi Al-Akhar 1446 - 16 October 2024

اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول) Extraordinary General Assembly Meeting (First Meeting)

| Item | Clarification | توضيح | بند |
|---|--|--|---|
| Announcement | The Board of Directors of Arabian Drilling Company invites the shareholders to attend the Extraordinary General Assembly meeting (the first meeting) . | يدعو مجلس إدارة شركة الحفر العربية المساهمين إلى حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول) | الاعلان |
| Introduction | The Board of Directors of Arabian Drilling Company invites the honorable shareholders to attend the Extraordinary General Assembly meeting (the first meeting) on Wednesday 13 Rabi Al-Akhar 1446 AH corresponding to 16 October 2024 at 6:30 pm, to discuss the agenda. | يدعو مجلس إدارة شركة الحفر العربية السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول) يوم الأربعاء 13 ربيع الاخر 1446 هـ الموافق 16 أكتوبر 2024م، في تمام الساعة السادسة والنصف مساءً وذلك لمناقشة جدول الأعمال. | مقدمة |
| City and Location of the General Assembly's Meeting | Online The company's head office is in Al-Khobar city. | عبر وسائل التقنية الحديثة (عن بعد) في مقر الشركة الرئيس في مدينة الخبر. | مدينة و مكان الاجتماع انعقاد الجمعية العامة |
| URL for the Meeting Location | https://app.jameeah.com/meetings/ | https://app.jameeah.com/meetings/ | رابط بمقر الاجتماع |
| The date of the General Assembly meeting | on Wednesday 13 Rabi Al-Akhar 1446 AH corresponding to 16 October 2024 | يوم الأربعاء 13 ربيع الاخر 1446 هـ الموافق 16 أكتوبر 2024م | تاريخ انعقاد الجمعية العامة |
| Time of the General Assembly | 18:30 | 18:30 | وقت انعقاد الجمعية العامة |

| | | | |
|--|--|---|---|
| Methodology of Convening the General Assembly's Meeting | Online | عبر وسائل التقنية الحديثة | كيفية انعقاد الجمعية العامة |
| Attendance Eligibility, Registration Eligibility, and Voting End | Each shareholder who is registered in the company's shareholders register at the Depository Center (Edaa) has the right at the end of the trading session preceding the Extraordinary general assembly meeting, in accordance with the rules and regulations. Also, the eligibility to register attendance for the assembly meeting ends at the time of the assembly meeting, and the eligibility to vote on the items of the assembly for those present ends when the counting committee finishes counting the votes. | يحق لكل مساهم من المساهمين المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع (إيداع) بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة غير العادية، وبحسب الأنظمة واللوائح حضور اجتماع الجمعية أحقية تسجيل الحضور لإجتماع الجمعية، وتنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية، وأن أحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات. | حق الحضور وأحقية التسجيل ونهاية التصويت |
| Quorum for Convening the General Assembly's Meeting | According to Article 34 of the company's bylaws, the Extraordinary General Assembly meeting will be valid if attended by shareholders representing at least two-thirds of the capital, and if the necessary quorum is not available to held this meeting, the second meeting will be held one hour after the end of first meeting by a number of shareholders representing at least (25%) of the company's capital. | وفقاً للمادة 34 من النظام الأساس للشركة يكون اجتماع الجمعية العامة غير العادية صحيحاً إذا حضره مساهمون يمثلون ثلثي رأس المال، وإذا لم يتوفر النصاب اللازم لعقد هذا الاجتماع، سيتم عقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً إذا حضره عدد من المساهمين يمثلون (25%) من رأس المال. | النصاب اللازم لانعقاد الجمعية |
| Assembly agenda | Attached | مرفق | جدول أعمال الجمعية |
| Power of attorney form | N/A | لايوجد | نموذج التوكيل |

Shareholder's right in discussing the assembly agenda topics, asking questions, and exercising the right to vote.

Shareholders have the right to discuss topics on the assembly's agenda and ask questions. Shareholders can vote remotely on the assembly's agenda through the electronic voting service by visiting Tadawulaty website:

يحق للمساهمين مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية وتوجيه الأسئلة كما بإمكان المساهمين الكرام التصويت عن بعد على جدول أعمال الجمعية وذلك من خلال خدمة التصويت الإلكتروني عن طريق زيارة الموقع الإلكتروني الخاص بتداولاتي

حق المساهم في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية وتوجيه الاسئلة وكيفية ممارستها حق التصويت

www.tadawulaty.com.sa

www.tadawulaty.com.sa

Details of the electronic voting on the Assembly's agenda

The shareholders registered on the Tadawulaty services website can vote remotely on the agenda of the General Assembly starting from 1:00 am on Sunday, 10 Rabi Al-Akhar 1446 AH corresponding to 13 October 2024 until the end of the General Assembly meeting on Wednesday 13 Rabi Al-Akhar 1446 AH corresponding to 16 October 2024.

سيكون بإمكان المساهمين المسجلين في موقع خدمات تداولاتي الإلكتروني التصويت إلكترونياً عن بعد على بنود الجمعية اعتباراً من الساعة الواحدة صباحاً من يوم الاحد تاريخ 10 ربيع الاخر 1446هـ الموافق 13 أكتوبر 2024م وحتى نهاية انعقاد اجتماع الجمعية يوم الأربعاء تاريخ 13 ربيع الاخر 1446هـ الموافق 16 أكتوبر 2024م.

تفاصيل خاصة التصويت الإلكتروني على بنود الجمعية

Methods of Communication in Case of Enquiries

In the event of an inquiry, we hope to contact the company's Investor Relations Department via:

طريقة التواصل في حال وجود أي استفسارات

في حال وجود استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين بالشركة عن طريق:

Phone: +966138297022

Email: ir@arabdrill.com

الهاتف: +966138297022

البريد الإلكتروني: ir@arabdrill.com

Attached files

Attached

مرفق

الملفات
الملحقة

جدول أعمال الجمعية العامة General Assembly Agenda

| | | |
|---|----|--|
| Voting on the amendments to the Company's Bylaws in accordance with the new Companies Law and re-arranging and numbering the articles of the Bylaws to be consistent with the proposed amendments. (Attached) | 1 | التصويت على تعديل النظام الأساس للشركة ليتوافق مع نظام الشركات الجديد، وإعادة ترتيب مواد النظام وترقيمها لتتوافق مع التعديلات المقترحة. (مرفق) |
| Voting on the amendment of Article (3) of the Company's Bylaws related to (Objectives of the Company). (Attached) | 2 | التصويت على تعديل المادة (3) من النظام الأساس للشركة المتعلقة بـ (أغراض الشركة). (مرفق) |
| Voting on the amendment of Article (6) of the Company's Bylaws related to (Term of the Company). (Attached) | 3 | التصويت على تعديل المادة (6) من النظام الأساس للشركة المتعلقة بـ (مدة الشركة). (مرفق) |
| Voting to add Article No. (10) to the Company's Bylaws related to (Classes of Shares). (Attached) | 4 | التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (10) المتعلقة بـ (فئات الأسهم). (مرفق) |
| Voting to add Article No. (11) to the Company's Bylaws related to (Conversion of Shares). (Attached) | 5 | التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (11) المتعلقة بـ (تحويل الأسهم). (مرفق) |
| Voting to add Article No. (12) to the Company's Bylaws related to (Amendments of Share-Related Rights and Obligations). (Attached) | 6 | التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (12) المتعلقة بـ (تعديل الحقوق والالتزامات المتصلة بالأسهم). (مرفق) |
| Voting on the amendment of Article (20) of the Company's Bylaws related to (Power of the Board). (Attached) | 7 | التصويت على تعديل المادة (20) من النظام الأساس للشركة المتعلقة بـ (صلاحيات المجلس). (مرفق) |
| Voting on the amendment of the Audit Committee Charter. (Attached) | 8 | التصويت على تعديل لائحة لجنة المراجعة. (مرفق) |
| Voting on the amendment of the Nomination & Remuneration Committee Charter. (Attached) | 9 | التصويت على تعديل لائحة عمل لجنة الترشيحات والمكافآت. (مرفق) |
| Voting on Policy and Procedures for Membership in the Board of Directors. (Attached) | 10 | التصويت على سياسة وإجراءات العضوية في مجلس الإدارة. (مرفق) |
| Voting on the amendment of the Remuneration policy. (Attached) | 11 | التصويت على تعديل سياسة المكافآت (مرفق) |
| Voting on Policy of Competition Controls and Standards. (Attached) | 12 | التصويت على سياسة ضوابط ومعايير المنافسة. (مرفق) |